

Date: 31 May 2023

التاريخ: 31 مايو 2023

Bursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين

Subject: Material Disclosure regarding Chief

الموضوع: إفصاح جوهري بشأن استقالة الرئيس

Executive Officer

التنفيذي

With reference to the related subject, and pursuant to the provisions of the law No.7 of 2010, and executive by laws and amendments, issued by the Capital Markets Authority.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام القانون رقم 7 لسنة 2010 ولائحته التنفيذية وتعديلاته الصادرة عن هيئة أسواق المال.

We enclose herewith the " Disclosure Form for Material Information" regarding resignation of the Chief Executive Officer of the National Petroleum Services Company.

نرفق لكم طية "نموذج الإفصاح عن معلومة جوهريّة" بشأن استقالة الرئيس التنفيذي للشركة الوطنية للخدمات البترولية.

Sincerely,,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير,,

Sheikh Sabah Mohammad Abdulaziz Al Sabah

Chairman

الشيخ/ صباح محمد عبد العزيز الصباح

رئيس مجلس الإدارة



نموذج الإفصاح عن معلومة جوهريّة
Disclosure Form of Material Information

31/05/2023		التاريخ Date
National Petroleum Services Company (K.S.C.P)	الشركة الوطنية للخدمات البترولية (ش.م.ك) عامة	اسم الشركة المدرجة Name of The Listed Company
Mr. Khalid Hamdan Al-Saif – Member Board of Directors for National Petroleum Services Company and Chief Executive Officer of the company submitted his resignation from the position of Chief Executive Officer of the company while retaining his membership in the Board of Directors, as the last working day in the Chief Executive Officer position will be 31/8/2023.	تقدم السيد / خالد حمدان السيف – عضو مجلس إدارة الشركة الوطنية للخدمات البترولية والرئيس التنفيذي للشركة بإستقالته من منصب الرئيس التنفيذي للشركة مع احتفاظه بعضويته في مجلس الإدارة، على أن يكون آخر يوم عمل في منصب الرئيس التنفيذي هو 2023/8/31.	المعلومة الجوهريّة Material Information
None	لا يوجد.	أثر المعلومة الجوهريّة على المركز المالي للشركة Impact of the material information on the company's financial position



Sheikh Sabah Mohammad Abdulaziz Al Sabah
Chairman

الشيخ/ صباح محمد عبد العزيز الصباح
رئيس مجلس الإدارة